
Reactie op: Medicijnverbruik door veeartsen onder de loep.

Veterinaire hulp en medicijnverstrekking horen bij elkaar.
Een onderzoek naar medicijnverstrekking door dierenartsen is nodig, vindt Minister Verburg. Dit  
vanwege het toenemend gebruik van antibiotica in de veehouderij.
Het ontnemen van het apothekersrecht bij dierenartsen is niet verstandig. Omdat bij het opsporen 
van dierziektes de hulp van de veearts op het boerenbedrijf noodzakelijk is. Hierbij hoort een 
gedegen consultatie en advies van de dierenarts, waarbij gericht en vroegtijdige behandeling al of 
niet met medicijnen nodig is. De combinatie van veterinaire hulp en medicijnverstrekking horen 
onlosmakelijk bij elkaar!

Een geregeld bezoek aan het boerenbedrijf door een vaste dierenarts uit de regio wekt vertrouwen. 
Op die manier kan men samen met de boer en boerin tot een snelle opsporing van een dierziekte 
komen en gericht een individuele behandeling van het zieke dier toepassen. De dierenartsenpraktijk 
die tevens een apotheek beheert geeft de beste waarborg voor een effectieve advisering en snelle 
levering van medicijnen. Bovendien zijn de dierenarts en de boer gezamenlijk verantwoordelijk 
voor een evenwichtige toepassing van medicijnen, zo ook het terugdringen van het antibiotica-
gebruik.

Losse apotheken moeten ook verdienen aan medicijnverstrekking. Bovendien zal de extra 
voorlichting, advisering en huisvesting resulteren in hogere kosten voor de boer.

Het toenemend gebruik van antibiotica heeft echter meerdere oorzaken die onderzocht dienen te 
worden. Zo is o.a. de laatste decennia (onder druk van de vrije wereldhandel)de vaccinatie tegen 
verschillende besmettelijke dierziektes afgeschaft en heeft in 1997 de varkenspest en in 2001 de 
MKZ zo hard kunnen toeslaan . Bovendien heeft het landbouwbeleid zich eenzijdig gericht op 
schaalvergroting en concentratie van intensieve veehouderij in landbouw ontwikkelingsgebieden 
(log’s) met alle gevolgen van dien.

Evenwel is de laatste jaren het vaccinatiebeleid opnieuw onder de loep genomen. Hieruit is 
gebleken dat het preventief vaccineren ‘het middel’ is tegen besmettelijke dierziektes. Het geeft de 
dieren meer weerstand ook tegen andere bacteriële infecties. Zo is er uiteindelijk minder antibiotica 
nodig. Tot nu toe mag men alleen preventief vaccineren tegen MKZ en varkenspest als de ziekte al 
is uitgebroken. Er is nog veel onderzoek nodig en doortastend beleid.

De veehouderij vereist en verdient een evenwichtig duurzaam landbouwbeleid, meer gericht op 
regionalisering en minder overproductie en export!
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